Invitation for Quotations

6th September 2012

Loan: 2170-MLD and Title: Regional Development Project II (RDP II)

Ref No.: (IUL) 13-K/13/2012/114

- 1. The Republic of Maldives (Government) has applied for a loan from the Asian Development Bank (ADB) toward the cost of RDP II, and it intends to apply part of the proceeds of this loan to payments for Supply of Jetting Machines including [one year of warranty].
- 2. The Government now invites quotations from eligible Suppliers for supply of the following Goods to be delivered to [Fonadhoo Island] and [Mahibadhoo Island].

Serial No.	Name of Equipment and Brief Description	Quantity
1	Supply of a sewer jetting equipment, on a trailer chassis within [45] days from	1
	signing of contract, including one year of warranty after acceptance of goods.	
2	Supply of a sewer jetting equipment, on a trailer chassis within [45] days from	1
	signing of contract, including one year of warranty after acceptance of goods.	

3. Interested Suppliers from eligible source countries may obtain further information on the technical specifications from the Tender Evaluation Section, Ministry of Finance and Treasury at the email and the address given below, from [8:00] am to [3:00] pm during office working days.

Name of office: Ministry of Finance and Treasury, Tender Evaluation Section

Name of officer: Mr. Ismail Shafeeq, Permanent Secretary

City: Ameenee Magu, Male' 20379 Country: Republic of Maldives Telephone: 960 334 9266 Facsimile number: 960 332 0706

Electronic mail address: tender@finance.gov.mv and jzheng@adb.org

- 4. Interested Suppliers must deliver their quotations to the address and/or email address given above at or before 3pm on 19th September 2012, Wednesday. Late quotations shall be rejected.
- 5. The Government will not be responsible for any costs or expenses incurred by the interested Suppliers in connection with the preparation or delivery of the quotations.
- 6. The Request for Quotation with technical specification can be downloaded from our website: www.finance.gov.mv.



سرَوْمَ مُن اللهِ (IUL)13-K/13/2012/114

- - 2 وو درود شرود و درود در درود در در در درود در درود در درود در درود در درود درود

ر د مرفرفر	م و سو و	י ק דר היים אים ב האת האת האת האת האת האת האת האת האת האת
1	المؤرّد الله عوال وشور فعرور كوالم المدور المعادر	× תכנ ת. ז ייקבת
	(ئاس عرب عرب عرب المروس 45 فرور دو مرد کرد مرد کرد کرد کرد کرد کرد کرد کرد کرد کرد ک	
	ש ל ה ל ב כ מ ל ה ל א א מים ב ל מים (ב מ מים (ב מ מים (
1	المَوْرِدُ دُوْ يَعِيرُ وَشِيرٌ، عُمْرِوْءِ مُوسِطٌ دُدُووْ رَبْرِعْ وَوَ	מז. ב' קנסי מז. ב'קסיצי
	(ئاسھىغىمىھى در ئىردى 45 ئوۇدى ئىدىر ئىرۇر ئىرى ركى دىشور	
	מ'ל ג'ני ה' ה' ה' איני ב' איני פ'ל איני	

3. رِهْنُو وَرُنْوُوْهُ رُنِهِ عَلَى سِرَمَوْ الْبُوالِيَّا الْمِنْ مِيرِيْدِ وِنْرَسْرَهُ دُغْيُرْشُ رَبِّوِا عُسْوَرْشِسْ تَرْهُ الْهُمْ مُنْ كَدِّرِ (08:00 شِ 15:00 دُرُمُ) وَهِ هُ يُدِيَ شَرَقُ شَدُوْ.

> رُوُوُ سُورُ دِرِ سُورُدِوْ شَوْرِيُ وَمُورُسُرُهُ صَامِرَ عَامِرَ عَامِرَ

و سر ط ع بر بر فر فر سر سال مر سرة ع بر غر بر

مُرْدِيرِ وَيْهُ، وَرُوْ 20379

فرور گرار فے

ع فروسر: 107 3349 960 960

960 332 0706 : 25

izheng@adb.org , tender@finance.gov.mv :پوورو:

- 4. ٩٠٠ ١٥٠ ١٥٠ ١٩٠٥ ١٩
 - 5. مَعْ شِيرٌ مُرَدُّدُ مِنْ وَرُودُ رِسِدُ رَبِرُ زَبُورُهُ مِنْ سُرَدُ سُرَا وَرُدُورُهُ وَمُرَدُونُ مِنْ الْمُرْدُ وَمُرَدُونُ مِنْ اللَّهُ مِنْ مُولِي اللَّهُ مِنْ اللّهُ مِنْ اللَّهُ مِنْ اللَّهُ مِنْ اللَّهُ مِنْ اللَّهُ مِنْ اللّهُ مِنْ اللَّهُ مِنْ اللَّهُ مِنْ اللَّهُ مِنْ اللَّهُ مِنْ اللّهُ مِنْ اللَّهُ مِنْ مِنْ اللَّهُ مِنْ مُولِمُ مِنْ اللَّهُ مِنْ مُنْ مُولِمُ مِنْ مُنْ اللَّهُ مِنْ مُنْ اللَّهُ مِنْ مُنْ اللَّهُ مِنْ مُنْ مُولِمُ مِنْ مُولِمُ مِنْ مُنْ أَلِّهُ مِنْ مُنْ مُنْ مُولِمُ مِنْ مُنْ مُنْ مُولِمُ مُنْ مُنْ مُ
 - העיר שם לא עם של של על (פעת על ביל של על אר מיני) בית שפת ל פשל הפשל (פער של מיני) בית שפת ל פשל הפשל (www.finance.gov.mv)

06 سنزهر 2012